To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: NATIONAL STEEL INDUSTRY Date: 13-07-2021 09:46:28 AM Subject: Other Material Information NATIONAL STEEL INDUSTRY announces the occurrence of the following material event:	السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: الوطنية لصناعة الصلب التاريخ: 13-07-2021 46:28 AM الموضوع: المعلومات الجوهرية الأخرى تعلن شركة الوطنية لصناعة الصلب عن وقوع الحدث الجوهرى المبين أدناه للشركة:
Material Event	- الحدث الجوهري
Date of event: 01-07-2021	تاريخ الحدث الجوهري: 01-07-2021
Discontinuation of the Company's activities or of any of its branches, factories or subsidiaries and the reasons thereto	توقف الشركة أو أحد فروعها أو مصانعها أو الشركات التابعة لها عن العمل وأسباب ذلك
 We would like to inform you that the company has stopped production from the beginning of July for the following reasons: The inability of the company to purchase raw materials (Billet) at prices that help it to compete with the current prices of local smelting factories producing rebar and sell it at very low prices and less than the cost of manufacturing it in the factories of the National Company at an amount of 60 dinars per ton. The company has followed the example of other rolling mills in Jordan By stopping production until the end of this type of competition. Therefore, the company decided to stop production completely until it was able to provide the raw material (Billet) from cheap sources that would help it sell at the prevailing prices in the local market. 	نود اعلامكم بتوقف الشركة عن الانتاج من بداية شهر تموز وذلك الاسباب التالية: -1 عدم قدرة الشركة على شراء المواد الخام (البلت) بالاسعار التي تساعدها على منافسة الاسعار الجارية لمصانع الصهر المحلية المنتجة لعديد التسليح وبيعه باسعار منخفضة جدا وبأقل من كلفة تصنيعة في مصانع الشركة الوطنية بمبلغ 60 دينار للطن وقد حذت الشركة حذو مصانع الدرفلة الاخرى في الاردن بالتوقف عن الانتاج الى حين زوال هذا النوع من المنافسة. لذلك فقد ارتأت الشركة التوقف الكلي عن الانتاج الى حين قدرتها على توفير المادة الخام (البلت) من مصادر رخيصة تساعدها على البيع بالاسعار السائدة في السوق المحلي.
Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: tarik jamous	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: tarik jamous